
1 - 5 

 

Actielijst commissievergadering SOB           Kalenderjaar 2015/2016/2017/2018

  
Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

02.11.15 13.10.15    

  Rondvraag fractie VVD: 

verkeersveiligheid Neerhem en Oud-

Valkenburgerweg 

Wethouder Vankan zegt dat op 1 december 
a.s. de nieuwe verkeersamb-tenaar begint. 
Hij wil graag - na ambtelijk vooroverleg - op 
korte termijn met het Leefbaarheidsoverleg 
Valkenburg Centrum in overleg treden om 
deze aandachtspunten te bespreken, te 
verdiepen en te verduidelijken. 

Initiatief ligt op dit moment bij de 

bewoners. 

(Kan eigenlijk van actielijst worden 

afgevoerd, maar blijft op verzoek van 

fractie VVD staan, aangegeven in 

commissie d.d. 20.09.16) 

 

19.12.16 29.11.16    

  Hondenuitlaat/losloop gebied Onderzoeken aanleg honden- 
uitlaat/losloop gebied in kernen 

Wordt in 2018 bekeken 

07.11.17     

  Onderwerpen n.a.v. voorstel college 
betreffende vaststellen programma-
begroting planjaren 2018-2021: 

  

  Veilige fiets- en schoolroutes Ten aanzien van de opmerkingen over het 
parkeren van vrachtwagens langs de 
Meesweg zegt wethouder Vankan toe dit 
mee te nemen in de plannen. 

Wordt meegenomen in de plannen die 

met de Verkeerswerkgroep Vilt worden 

opgesteld. 

  Facilitering evenementen In de najaarsnota komt het college met een 
voorstel naar de raad om dit op te lossen, 
waarbij wordt beoogd de facilitering door te 
laten lopen zoals iedereen dat gewend is en 
daarmee het besluit van 2014 te herzien, 
met daarbij aangegeven welke gevolgen dat 
heeft. 
 

Is doorgeschoven naar de Voorjaarsnota 

2018. Tot dan wordt facilitering op 

oude wijze voortgezet. 

  Curfsweg Zodra de A2-ondertunneling is afgerond 
wordt er een goed onderbouwd voorstel aan 
de raad voorgelegd om de Curfsweg al dan 
niet af te sluiten. 

Voorstel volgt in 2018. Staat op 

Raadsplanner voor 1 oktober 2018. 

  Bergervliet Op dit moment wacht het college op de 
vaststelling van de transformatie-opgave en 

Duidelijkheid volgt in 2018. 
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de instructies van de provincie. Naar 
verwachting komt hier in de loop van 2018 
duidelijkheid over. 

  Onderwerkpen n.a.v. voorstel 
college betreffende herinrichting 
Walramplein: 

  

  Fietsenstalling en openbaar toilet Er is afgesproken om samen met de raad een 
aantal varianten uit te werken en te kijken 
naar de wijze van invulling van de bewaking 
van de fietsenstalling en de gewenste vorm 
van het toilet. Dat is nog niet opgestart. 
Tijdens het presidium is gisteren aangegeven 
dat het college dit gedegen wil doen. 
Het college komt begin 2018 – uiterlijk bij 
de voorjaarsnota – met een voorstel bij de 
raad terug over de gewenste mate van 
bewaking en de gewenste vorm van het 
toilet. 
De wethouder zegt toe in het kijken naar de 
vorm van de fietsenstalling en de bewaking 
het realiseren van oplaatpunten voor fietsen 
mee te nemen, het is aan de raad daar een 
besluit over te nemen. 

Voorbereiding loopt. 

Staat op de Raadsplanner bij de nog in 

te plannen projecten. 

  Verkapitaliseren van het tekort Indien bij de voorjaarsnota blijkt dat het 
verkapitaliseren niet nodig was, wordt dit 
natuurlijk teruggedraaid. 

Wordt indien nodig meegenomen in de 

Voorjaarsnota 2018. 

11.12.17 21.11.17    

  Stand van zaken project duurzaam, 
veilig en verantwoord wonen 

Alles wat men ontdekt wordt gegroepeerd 
en daar worden oplossingen voor bedacht, 
maar de raad is aan zet om aan de knoppen 
te draaien en aan te geven waar men al dan 
niet iets aan wil doen. Het college legt 
daartoe een voorstel voor aan de raad. 

Voorstel volgt in 2018. 

Staat op de raadsplanner bij de nog in 

te plannen projecten. 

  Voorstel college betreffende 
vermindering regeldruk 

Toezegging tijdens presentatie 
Omgevingswet:  
Het verzoek vanuit deze commissie om de 
zaken zoveel mogelijk te uniformeren neemt 
de wethouder mee in zijn overleg met de 

 

 

Dit zal gebeuren in 2018. 
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regio. 
Het streven is om het project 
regeldrukvermindering in de 
raadsvergadering van december 2018 
helemaal af te ronden. Als dit lukt, is men 
ruim op tijd klaar om vervolgens in de regio 
te kijken naar hoe wordt omgegaan met de 
Omgevingswet. 
 
 
Raadsconferentie: alvorens een raadsnota 
wordt opgesteld wordt er een 
raadsconferentie belegd waarbij de 
commissieleden kunnen aansluiten. De input 
tijdens de raadsconferentie wordt verwerkt 
in een raadsnota. Deze raadsnota wordt 
vervolgens ter behandeling in de commissie 
geagendeerd. Het moment van de 
raadsconferentie wordt in overleg met de 
griffie gekozen. De wethouder wil de nieuwe 
raad hier graag bij betrekken. Als dit 
betekent dat een en ander moet 
doorschuiven van mei naar juni is dat geen 
probleem. 
 
Budget: alvorens het budget van  
€ 150.000,00 wordt overschreden wordt de 
raad daarvan in kennis gesteld, hetzij bij de 
voorjaarsnota hetzij bij de najaarsnota van 
het volgende boekjaar. 
 
 

 

Voorstel Omgevingswet volgt in 2018 of 

2019. Invoering Omgevingswet 2021. 

 

 

 

 

 

 

 

Wordt meegenomen in planning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voorstel volgt indien nodig in 2018. 

 

 

  Voorstel college betreffende 
vaststellen bestemmingsplan 
‘Herontwikkeling Leeuwbier-terrein’ 

Procedure: terugkoppeling naar indieners 
van zienswijzen zal plaatsvinden nadat 
besluitvorming heeft plaatsgevonden. De 
indieners ontvangen meteen na 
besluitvorming een schrijven waarin het 
besluit van de raad is weergegeven. 

Vastgesteld plan en reactie op 

zienswijzen zijn gepubliceerd, indieners 

zijn hierover bericht. 
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Brancheadviescommissie: het college zal aan 
de hand van de kaders die de raad stelt bij 
de bestemmingsplanwijziging monitoren of 
dit gevolgd wordt. Er wordt geen aparte 
brancheadviescommissie in het leven 
geroepen. 
 
Waterschap: het Waterschap heeft geen 
zienswijze ingediend, maar wil graag 
betrokken worden bij de verdere 
planontwikkeling, planinvulling c.q. de 
bestemmingsplan-wijzigingen. Uiteraard 
gebeurt dit.  
 
Verkeersdoorstroming/verkeersintensiteit: 
de wethouder zegt toe met de omwonenden 
om tafel te gaan zitten en te kijken naar 
mogelijkheden om handen en voeten te 
geven aan de veiligheids- en 
snelheidsbeleving.  
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overleg met omwonenden loopt 

  Schrijven (159) Natuurlijk Geuldal 
inzake reactie op aanvraag 
omgevingsvergunning door Topparken 
betreffende fase 4 herontwikkeling 
Residence Valkenburg 

Buitengoed Geul en Maas: zodra duidelijk is 
dat de brug niet gewenst is, schrapt de 
wethouder dit project uit de 
inventarisatielijst van eventuele projecten 
in het kader Buitengoed Geul en Maas. 

Wordt opgepakt binnen het Buitengoed 

Geul en Maas. 
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19.02.18 30.01.18    

  --- --- --- 

07.05.18 23.04.08    

  Voorstel college betreffende 
vaststellen BP verblijfsrecreatie 
Strucht 48 (inclusief de ingediende 
zienswijzen) 

Als de haag geen onderdeel uitmaakt van 
het landschapsinpassingsplan neemt het 
college de suggestie van lid W. Weerts mee 
om daar een instandhoudingsovereenkomst 
over op te stellen. 
 
De privaatrechtelijke overeenkomst wordt 
bij de griffie ter inzage gelegd.  

 

 

 

 

 

 

De overeenkomsten liggen bij de griffie 

ter inzage. 

  Bespreekpunt 16.i  
Raadsinformatiebulletin (12) 
Actieprogramma Buitengoed Geul en 
Maas 2018 

De definitieve uitnodiging voor de 
bijeenkomst op 21 juni a.s. volgt nog. 
Tijdens deze bijeenkomst wordt de raad 
nader geïnformeerd over de plannen. 

Volgt nog 

  Bespreekpunt 16.j 
Raadsinformatiebulletin (13) Uitkomst 
bodemonderzoek Villa Via Nova en 
vervolgprocedure 

Bij de behandeling van de jaarrekening 
wordt een voorstel aan de raad voorgelegd 
om een voorziening te vormen waarmee de 
kosten kunnen worden afgedekt. 

Volgt in jaarrekening 

     

 


